
   Kandidáti do zastupitelstva města Rychvaldu                                                                                                                 

Rychvald                                             Komunální volby 2014  

                                                                                                      

                                                                                                                Občané, chtějte za své daně odpovídající služby: 
                

               - snadnější dostupnost vlastního bydlení 

               - transparentní hospodaření s městským rozpočtem 

               - zajištění vyšší bezpečnosti a nižší kriminalitu 

           1. Jan Kutáč, 39       2.  Ing. Jan Vavříček, 31      3. Ing. Pavel Šimák, 32                   - redukci poplatků a vyhlášek zatěžující rodinný rozpočet  

    zastupitel, produkt manager             zastupitel, IT specialista                         technik                                        a omezující Vaši svobodu 

                     - pravidelné farmářské trhy v centru města 

               - nadále využívat možnosti výkupu sběrných surovin v místě bydliště 

               - více míst v mateřských školách 

               - podporu a zkvalitnění výuky na základní škole 

  

 4. Rostislav Wator    5. Mgr. Martina Jaglařová   6. Miroslav Mlíčko       7. Naděžda Rusková  
       38, živnostník                   29, učitelka                          45, dělník                48, dělník/auditor 

 

                  8. Mgr. Ivana Janíková, 53    12. Veronika Poledníková, 26 

          zástupce ředitele základní školy            optička  

                    9. Antonín Janík,  54                                                13. Jarmila Šmuková, 62                                                                                           

                        výkonný ředitel                                                               důchodkyně 

           10. Ing. Kateřina Ondriášová, 41                                     14. Hana Kutáčová, 35 
                   management consultant                                                          účetní 

                  11. Nela Sučánová, 24                                             15. Ing. Rostislav Válek, 66 

                         vedoucí skladu                                                                  důchodce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Město dostává od státu zpět část peněz z Vámi zaplacených daní. Je na místě se 

ptát, zdali Vám město za tyto peníze poskytuje adekvátní služby. 

Rychvaldská ODS vám prezentuje své představy, jaké služby by město mělo svým 

občanům poskytovat a jaké pro Vás bude prosazovat. 

 

Bydlení 
Dlouhodobá statistika příjmů a nákladů bytového fondu města jasně ukázala, že naše město každý rok 
doplácí za tyto byty průměrně jeden milion korun. K těmto nákladům je dále třeba připočíst i mzdové 
náklady na osoby, které se o tento fond musí starat - zde jde o podobnou částku. Mimo to jde o místo 
s extrémním potenciálem pro korupci - pořadníky, přednostní přidělení bytu, atd. 
Chceme realizovat prodej bytového fondu a ponechat ve vlastnictví města minimum bytů, pro zvláštní 
a sociální účely. Přednostně budou byty nabídnuty aktuálním nájemcům a vytvořeným bytovým 
družstvům. Prodej bytů bude také vázán na zpětné předkupní právo města, aby se předešlo spekulaci s 
byty. Jelikož primárním cílem tohoto prodeje není maximalizace zisku, hodláme aktuálním 
nájemníkům nabídnout zajímavé finanční podmínky. 
Peníze z prodeje nebudou utraceny na pomníčky, ale poslouží jako rezerva na uhrazení následků 
nenadálých havárií a pohrom. Nemalé úroky z těchto financí se stanou každoročním příjmem obce. 
Věříme, že soukromí majitelé si dokážou svůj majetek hlídat a spravovat lépe než veřejná instituce. 

Bezpečnost 
Vzrůstajícímu počtu případů krádeží a vloupání je třeba čelit navýšením počtu městských strážníků a 
větším počtem mobilních hlídek souběžně operujících na odlišných místech našeho města. 
Pochůzkově preventivní činnost hlídek může být také realizována tzv. asistenty prevence kriminality, 
kteří mohou vzejít i z řad místních občanů. 

Poplatky a vyhlášky 
Naše město je zapleveleno zbytečnými nebo těžce vymahatelnými vyhláškami, které dusí svobodný 
život člověka. Pokud nezměníme své chování, protože sami chceme, žádná vyhláška nám nepomůže. 
Zrevidujeme existující vyhlášky a ponecháme jen ty smysluplné, účinné a vymahatelné. To stejné platí 
o poplatcích, jež jsou jen těžko ospravedlnitelné - jako například poplatky za psy. 
Poplatek za psa patří k jedněm z nejabsurdnějších. Chceme tento poplatek bez náhrady zrušit. Věříme, 
že není správné zpoplatňovat nějaké konkrétní zvíře. Vzhledem k většinovému charakteru místní 
výstavby (rodinné domy s vlastní zahradou) jde také o poplatek neospravedlnitelný, který se občané 
snaží obcházet, nebo alespoň minimalizovat. Zrušení poplatku pochopitelně neovlivní péči o čistotu a 
úklid našeho města a ani represivní postih nezodpovědných majitelů. 

 
 
 
 
Poplatek za popelnice 
Starost o likvidaci a nakládání s odpadem je jednou ze základních služeb, které má město poskytovat a 
platit je z vybraných daní. Chceme snížit poplatek "za popelnice" na symbolickou úroveň 120,- Kč 
(osoba/rok), které poslouží na pokrytí administrativních a evidenčních nákladů na tuto službu. Také 
chceme upravit pravidla pro poskytování odpadních nádob tak, aby nedocházelo k tvorbě černých 
skládek, kvůli nedostatečné kapacitě popelnic u domků a bytových domů. 

Transparentní chování 
Drtivá většina příjmů města pochází z našich daní. To nejmenší, co můžeme chtít, je dozor nad 
nakládáním s těmito prostředky. Není třeba čekat, až nás k tomu donutí nějaký zákon. Hospodaření 
města musí být otevřené a dostupné všem a kdykoliv. Pokud je něco placeno z veřejných peněz, musí 
to být veřejné! Chceme důsledně zveřejňovat smlouvy města a i další materiály, na které mají občané 
nárok, ale přístup k nim je aktuálně velmi komplikovaný. 

Výkup kovů 
Problematika „sběračů kovů“ je v poslední době stále větší problém. Je ale třeba najít řešení, které 
neupře slušnému člověk možnost legálně odprodat vlastní kovový odpad. Namísto zákazu výkupu 
kovů, navrhujeme pouze omezení doby jejich výkupu na několik hodin v týdnu, kdy je možno zajistit 
trvalý policejní dozor a kontrolu přiváženého materiálu. 

Trhy 
Chceme zvýšit úroveň a kvalitu pořádaných trhů a slavností v našem městě. Hodláme pořídit 
demontovatelné dřevěné přístřešky. Ty budou podmínkou pro prodejce v případě, že chce využít 
náměstí a přilehlé prostory jak k individuálnímu prodeji, tak k prodeji v rámci slavností, zábav a 
kulturních akcí. 

Školství 
Díky rezidenčnímu charakteru Rychvaldu, který bude ještě zesílen novou výstavbou, je třeba zajistit 
dostatečný počet míst v předškolních a školních zařízeních našeho města. Chceme umožnit rodičům co 
nejrychlejší a nejsnazší návrat do pracovního procesu, a to jak dostatečnou kapacitou mateřských škol, 
tak i aktivní podporou dětských skupin. Na základním stupni vzdělání chceme naši školu podporovat 
takovým způsobem, aby její úroveň byla nadprůměrná a poskytovala našim žákům nějakou přidanou 
hodnotu - například větší podporou výuky jazyků, technických věd a podporou výuky manuálních 
dovedností a řemesel. 

 

 


